

ISO14000



萬泰認證

认证证书

杭州拜特电驱动技术有限公司

(分支机构详见附件)

浙江省杭州市江干区凤起东路42号广茵大厦1619室
(分支机构地址详见附件)

组织机构代码: 78534945-5

建立的管理体系, 按照以下标准评审合格, 特发此证。

认证标准

GB/T 24001-2004 idt ISO14001:2004

认证范围

电动车辆驱动系统的设计和调试所涉及的环境管理

(该证书所包含的分支机构及审核范围见附件)

证书号: 15/15E5280R11 发证日期: 2015年02月26日 有效期至: 2018年02月25日
本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。



汪晓军

总经理

第一次监审	第二次监审	第三次监审
-------	-------	-------

2016年杭州拜特电驱动技术有限公司更名为杭州拜特机器人有限公司

In 2016, HangZhou BAYTHER Electric Driver Technology Co., Ltd. changed

name to Hangzhou BAYTHER Robot Co., Ltd.

凡认证范围涉及行政许可或国家强制认证要求的, 本证书随相关行政许可或国家强制认证证书失效而失效。



WIT ASSESSMENT

CERTIFICATE OF REGISTRATION

This is to certify that the Management System established by

Hangzhou Better Electric Driver Tech Co.,Ltd.

(Please Refer to the Attachment for Particular Sub-Site)

1619 Room, 16F Guangyin Building, No.42 Fengqi East Road, Hangzhou, Zhejiang, P.R.China

(Please Refer to the Attachment for Particular Address)

Organization Code: 78534945-5

Has been assessed to comply with the requirements of the international standard

GB/T 24001-2004 idt ISO14001:2004

Scope of certification

Environmental Management Related to the Design and Trial of Electric Drive Wheel System for Electric Vehicle

(Please Refer to the Sub-Certificates for Branches and Related Registration Scopes Included in this Certificate)

NO:15/15E5280R11 DATE OF ISSUE:Feb.26,2015 VALID UNTIL: Feb.25,2018

The Certificate Information Can be Obtained by Visiting <http://www.cnca.gov.cn>.



Wangxiandong

General Manager, WangXiaoDong

First	Second	Third

The Surveillance Audit shall be Conducted at Least Once Each Year Within the Validity of Registration Certificate, and the Interval Between Two Surveillance Audits shall not Exceed 12 Months.

The Compliance Label will be Attached to the Registration Certificate after the Surveillance Audit.

Every certificate, which the certification scope within the required of administrative license or National Mandatory Certification requirements will become invalid when the license or mandatory certification lose effectiveness.

ISO14000



13/14 Floor, International Sunyard, No.1750 Jiangong Avenue, Binjiang District, Hangzhou·China

2016年杭州拜特电驱动技术有限公司更名为杭州拜特机器人有限公司
In 2016, Hangzhou BAYTHER Electric Driver Technology Co., Ltd. changed name to Hangzhou BAYTHER Robot Co., Ltd.



萬泰認證 认证证书

杭州拜特电驱动技术有限公司

(分支机构详见附件)

浙江省杭州市江干区凤起东路42号广茵大厦1619室

(分支机构地址详见附件)

组织机构代码: 78534945-5

建立的管理体系, 按照以下标准评审合格, 特发此证。

认证标准

GB/T 19001-2008 idt ISO9001:2008

认证范围

电动车辆驱动系统的设计和调试

(该证书所包含的分支机构及审核范围见附件)

证书号: 15/15Q5279R01 发证日期: 2015年02月26日 有效期至: 2017年02月25日
本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。



汪晓军

总经理



	第三次监督	第三次监督
--	-------	-------

2016年杭州拜特电驱动技术有限公司更名为杭州拜特机器人有限公司

In 2016, HangZhou BAYTHER Electric Driver Technology Co., Ltd. changed name to Hangzhou BAYTHER Robot Co., Ltd.

杭州万泰认证有限公司
中国·杭州
滨江区白马津(101)
信雅达国际创意中心1楼13-14层

证书有效期内, 每年至少进行一次监督审核, 且两次的审核间隔不得超过12个月。
首次注册时, 应在R01证书上加贴合格标志。
凡认证范围涉及行政许可或国家强制认证要求的, 本证书随相关行政许可或国家强制认证证书失效而失效。



萬泰認證

CERTIFICATE OF REGISTRATION

This is to certify that the Management System established by

Hangzhou Better Electric Driver Tech Co.,Ltd.

(Please Refer to the Attachment for Particular Sub-Site)

1619 Room,16F Guangyin Building, No.42 Fengqi East Road, Hangzhou, Zhejiang,P.R.China

(Please Refer to the Attachment for Particular Address)

Organization Code: 78534945-5

Has been assessed to comply with the requirements of the international standard

GB/T 19001-2008 idt ISO9001:2008

Scope of certification

The Design and Trial of Electric Drive Wheel System for Electric Vehicle

(Please Refer to the Sub-Certificates for Branches and Related Registration Scopes Included in this Certificate)
NO:15/15Q5279R01 DATE OF ISSUE:Feb.26,2015 VALID UNTIL: Feb.25,2017
The Certificate Information Can be Obtained by Visiting <http://www.cnca.gov.cn>.



Wangxiandong
General Manager, WangXiandong



Second Surveillance

Third Surveillance

2016年杭州拜特电驱动技术有限公司更名为杭州拜特机器人有限公司

Hangzhou WIT Assessment Co.,Ltd.
13/14Floor, International Sunyard,
No.1750 Jiangnan Avenue, Binjiang
District, Hangzhou, China

The Surveillance Audit will be Conducted at Least Once Each Year Within the Validity of Registration Certificate and the Interval Between Two Surveillance Audits shall not Exceed 12 Months.

The Compliance sheet will be Attached to this Registration Certificate after the Surveillance Audit.

Every certificate, which the certification scope within the required of administrative license or National Mandatory Certification requirements will become invalid when the license or mandatory certification lose effectiveness

In 2016, Hangzhou BAYTHER Electric Driver Technology Co., Ltd. changed name to Hangzhou BAYTHER Robot Co., Ltd.

CERTIFICATE OF CONFORMITY



Certificate NO.TC 09/07014

Applicant: Hang Zhou Better Electric Driver Tech Co., LTD
Applicant Address: 1619 Room 16F Guangyin Building, NO.42 Feng Qi East Road, Hang Zhou, Zhejiang, P.R. China
Manufacturer: Hang Zhou Better Electric Driver Tech Co., LTD
Manufacturing Site: 1619 Room 16F Guangyin Building, NO.42 Feng Qi East Road, Hang Zhou, Zhejiang, P.R. China
Product Name: Motor Drive EL Series
ModelNo.: 3/6/7/8/9/11/12/13/14/15/16 EL-DC/AC-0.4/0.75/0.9/1.2/1.5/1.8/2.0/2.5/3.0

THE TEST REPORT

Technical Construction File: TR090608003

Reference NO./Rev:

Codes/Standards Applied: EN 60034-1:2004

Date of Issuance: 2009-7-13

Remarks:

This Certificate Is Only Valid For The Equipment And Configuration Described, And In Conjunction With The Test Data Detailed Above.

Conclusion of Assessment:

We Hereby Confirm That the Technical Construction File and Manufacturing, Inspection And Testing processes For Above Mentioned Equipment Comply With The Essential Safety Requirements Of Low Voltage Directive 2006/95/EC Applied Codes And Standards.

Chief Assessor:

A handwritten signature in black ink, appearing to be 'A. ...', is written over a faint, large-scale map of Europe that serves as a background for the certificate.



UK Product Safety Test Center Limited
Room B, 1/F, LA BLDG, 66 CORPORATION ROAD
GRANGETOWN, CARDIFF, WALES, UK, CF11 1AW
www.scteu.org

2016年杭州拜特电驱动技术有限公司更名为杭州拜特机器人有限公司
In 2016, HangZhou BAYTHER Electric Driver Technology Co., Ltd. changed name to Hangzhou BAYTHER Robot Co., Ltd.